
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte  

onsdagen den 12 oktober 2022 kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan.  
 

 

Närvarande: Mona och Bengt Andersson, Jan- Olof Karlsson, Nisse Fält och Sven Svensson 

Anmält förhinder: Annika Sturesson, Börje Sturesson samt Hannele Alström 

 

§1. Mötets öppnande. 

Vice ordförande Nisse Fält öppnade mötet och hälsade de närvarande varmt välkomna och ett speciellt 

välkomnande till vår gäst Ingegerd Åkerlund som informerade om projektet ”Säker Digital” där 

samtliga Pensionärsföreningar skall vara med och starta intressegrupper för att öka kunnandet inom 

mobil- och data området. Se bilaga 1. 

 

§2. Godkännande av dagordningen. 

 Mötet godkände dagordningen. 

 

§3. Godkännande av protokollet från septembers styrelsemöte. 

 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 

 

§4. Ekonomisk rapport. 

- Kassören redovisade att vår ekonomi är god. Vi var 52 pensionärer på månadsmötet och verksamheten 

gick med en vinst totalt sett. Se vidare på vår hemsida där redovisningen är närmare belyst. 

- Kassören informerade om ”problemet” med Swish då fler börjar använda denna betalningsmodell och 

vi inte har Swish för lotteriet utan det har löst på så sätt att de får ” Swisha till sig kontanter” vilket har 

fungerat bra. 

  

§5. Medlemmar.  

- Vice ordförande redovisade att vi har fått en ny medlem och kassören har fått in pengar för 

medlemmar så att vi  nu ”ligger jämt” i medlemsantal med de som har slutat alltså 192 st. 

 

§6. Skrivelser. 

Ingen skrivelser utan sekreteraren tog upp frågan från samorganisationen om att de vill ha in namnet på 

den person som skall ersätta Hannele i KPR. Efter en gemensam diskussion finns en person som har 

visat intresse och kassören åtog sig att kontakta denna. Vår plats är vakant till vi lämnat in namnet då vi 

har framfört att namnet bör tas på årsmötet i februari 2023. 

  

§7. Rapporter.  

- Kassören rapporterade att föranmälan till vårt månadsmöte hade fungerat jättebra så vi fortsätter med 

anmälningar till alla våra träffar framöver. 

- Nyhetsbrevet för oktober har distribuerats samt att det har gjorts reklam för oktobermötet dels via 

hemsidan, Facebook samt anslag på Coop . 

- Styrelsen var besviken att ingen från Valberedningen hade kommit till mötet då vi ville ha deras 

synpunkter på styrelsens framtida bemanning men styrelsen beslutade enhälligt efter en livlig och 

ingående diskussion att vi framledes försöker med sju personer i styrelsen och detta bör 

informeras/beslutas på novembermötet. 

 



§8. Reserapport.  

- Mona informerade att styrelsen bör snarast utse en ersättare för henne då både Bengt och hon har för 

avsikt att avsluta sitt styrelsearbete vid årsmötet 2023. Frågan om ersättare har varit uppe tidigare men 

för att en bra överlämning ska ske bör den reseansvarige få tid att tillsammans med Mona ”lära sig 

uppdraget”. 

- BBR utflykt till Jäders kyrka genomfördes med ca 25 medlemmar. 

 

§9. Studierapport. 

-Skapande händer fortsätter som vanligt och Sven rapporterade att ”Som jag minns det” nu har 

genomförts. 

- Bör bli ett antal cirklar om projektet ”Säker Digital” kommer igång som planerat. 

 

§10. Nya frågor.  

 Från dagordningen: Inför novembermötet?  

                     1. Verksamhetsplan för VÅ 2023? 

                     2. Önskemål, tankar om nya verksamheter, Grillträffar etc. 

                     3. Budget? 

                     4. Årsavgifter? 

1. Verksamhetsplan för VÅ 2023? Då vi var väldigt få så föreslog styrelsen att sekreteraren gör som 

vanligt och tar fram ett förslag till nästa styrelsemöte. 

2. Grillträff som brukligt vid en vårträff. (Ingår i punkt 1)  

3. Kassören presenterade ett förslag på en budget för 2023 (Tråkigt att inga revisorer kom till mötet för 

att få in deras synpunkter). Styrelsen ställde sig positiv till kassörens förslag. 

4. Efter en gemensam diskussion enades styrelsen om att årsavgiften för 2023 blir oförändrad.  

Ovanstående punkter beslutas enligt stadgarna av våra medlemmar vid novembermötet. 

Följande frågor från förra mötet har stämts av: 

- Julbord den 26 november. Kassören har prata med Majas matsalar och lovat att det blir bättre än förra 

året. Information på Novembermöte samt att nyhetsbrevet för November/december tar upp våra 

återstående aktiviteter/träffar. 

- Julgröt den 14 december. Klart med underhållare som tidigare år, Karin Hansander och Solveig 

Almrot och även barnens luciatåg. En tradition för vår del. 

- Vi har tidigare alltid bjudit in dem som fyllt 80 och 90 år till Julgröten. Inbjudan framtagen och 

kommer att skickas ut i november. 

- PRO Ärla-Stenkistas ”lager” finns nu hos Jan – Olof som har tagit fram ett utrymme. 

 

§11. Kommande möten. 

Halvårsmötet den 16 november. Förutom stadgeenliga förhandlingar/beslut kommer en person från 

Sparbanken att informera oss äldre om hur oärliga människor försöker komma åt våra besparingar. 

 

§12. Nästa styrelsemöte.  

Beslutades till onsdagen den 9 november i samlingssalen kl. 10.00 Pingstkyrkan.  

§13. Avslutning. 

Vice Ordförande Nisse Fält tackade för ett bra och givande möte med många fina diskussioner trots att 

valberedarna inte kom och att vi bara var halva styrkan, och avslutade därefter mötet. 

(Vår gäst Ingegerd Åkerlund avvek från mötet vid §2) 

Sekreterare 

   

Sven Svensson                           








